

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: ARAB INTERNATIONAL HOTELS Date: 09-06-2021 01:06:52 PM</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: العربية الدولية للفنادق التاريخ: 09-06-2021 01:06:52 PM</p>
<p>The Extraordinary General Assembly Meeting of ARAB INTERNATIONAL HOTELS was held on 11:00 On 09-06-2021 at Online systems. The shareholders participation in the General Assembly Meeting was 92.888%.</p>	<p>عقدت الهيئة العامة لشركة العربية الدولية للفنادق بتاريخ 09-06-2021 على 11:00 اجتماعا غير عادي وذلك في بواسطة وسائل الاتصال المرئي والمسموع وبنسبة حضور 92.888%.</p>
<p>Subject: Merger</p>	<p>الموضوع: الاندماج</p>
<p>The General Assembly approved the merger of the company with Arab International Hotels Company where Arab International Hotels Company is the resulted company</p>	<p>حيث وافقت الهيئة العامة على الاندماج مع شركة الشركة العربية الدولية للفنادق على أن تكون الشركة العربية الدولية للفنادق هي الشركة الناتجة عن الاندماج.</p>
<p>Subject: Increasing the company's Capital</p>	<p>الموضوع: زيادة رأس المال</p>
<p>The General Assembly approved the increase of the company's capital from 32000000 to 32728881 through:</p>	<p>حيث وافقت الهيئة العامة على زيادة رأسمال الشركة من 32000000 سهم/دينار إلى 32728881 سهم/دينار, وذلك من خلال:</p>
<p>The Capital Increase Method</p>	<p>تحديد طريقة زيادة رأس المال</p>
<p>Other:</p>	<p>أخرى:</p>
<p>According to article 230 from Ministry of trade law Capital increase will be allocated to the share holders of beaches' for hotels & Spas company according to their percentage in the capital</p>	<p>حسب نص المادة 230 من قانون الشركات الساري الزيادة في رأس المال تكونت من نتائج إعادة تقدير موجودات ومطلوبات الشركات وتقسم على مالكي اسهم شركة الشواطئ للفنادق والمنتجعات السياحية كل حسب نسبته من رأس المال</p>
<p>Subject: Amendment of the Company's Article and Memorandum of Association</p>	<p>الموضوع: تعديل عقد الشركة ونظامها الأساسي</p>
<p>The General Assembly approved the amendment of the Company's Article and Memorandum of Association</p>	<p>حيث وافقت الهيئة العامة على تعديل عقد الشركة ونظامها الأساسي</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Wael hazbon issa hazbon</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Wael hazbon issa hazbon المنصب: مدير مالي</p>